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Huddinge kommun har ett stort ansvar för att se till att alla unga har en 
meningsfull fritid, oavsett vilken kommundel man bor i. Trots detta har man 
stängt fritidsgården Panncentralen i Visättra. Verksamheten skulle istället 
förläggas till Fleminghallen. Sedan har inget hänt. Ungdomarna i Visättra 
och Flemingsberg, i praktiken, står nu utan fritidsgård. Dessutom har inte 
biblioteksverksamheten som skulle inrymmas i Fleminghallen heller 
kommit till stånd. Situationen är mycket allvarlig. 
 
I Huddinge finns också många eldsjälar som vill vara med och göra 
kommunen bättre. Många av dem finns i Flemingsberg. De upplever att 
det är svårt att få kontakt med kommunen och att det är svårt att få tillgång 
till lokaler för att hålla ideell verksamhet i. De engagerade Huddingeborna 
är en stor tillgång för vår kommun. Fleminghallen skulle kunna vara en 
sådan plats, men lokalerna är på tok för dyra för att hyra för sådan ideellt 
driven verksamhet.  
 
Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor: 
1. Vad är statusen i arbetet kring Fleminghallen? 
2. När får Flemingsbergs ungdomar sin ungdomsgård? 
3. När får Flemingsbergsborna ett bibliotek? 
4. Har Huddinge kommun vidtagit några åtgärder för att en liknande 
situation inte ska uppstå igen i något annat sammanhang? 
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